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Protokół  XXXIV sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  28 września 2021 roku 

 

                Obrady trzydziestej  czwartej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się 

o godzinie 900  i trwały do godzinny 935. W obradach sesji uczestniczyło 11 radnych zgodnie 

z listą obecności (nieobecni radni Marek Gołda, Krzysztof Suliga, Piotr Turczyński, Jerzy 

Wiśniewski ).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

3. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

4. Dariusz Górski - Skarbnik Gminy, 

5. Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO,  

6. Ewa Karólewska – PGKiM Sp. zo.o. we Włoszczowie,  

7. Ewa Kokowska – Radca Prawny.  

       

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady trzydziestej czwartej sesji VIII kadencji Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 11 radnych i obrady są 

prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał radnego Rady Miejskiej Dariusza Gieronia.  

Przewodniczący Rady – poinformował iż powodem problemów związanych                                       

z przeprowadzeniem sesji XXXI  były sprawy techniczne po stronie operatora.  

Do punktu 2 
Przewodniczący Rady – zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku. 

Głosowanie: 11 głosów „za”, porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu XXXI,XXXII,XXIII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we 

Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał  XXXI,XXXIII sesji Rady Miejskiej   

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komisji finansowo-

budżetowej i rozwoju przedsiębiorczości, 

2) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2021 rok, 

3) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa, 

4) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa, 

5) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa, 

6) zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Włoszczowa 

7) nadania drodze wewnętrznej nazwy ulicy. 
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6. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Włoszczowa za I półrocze 

2021 roku. 

7. Przyjęcie protokołu kontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad.   

 

Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                
Przyjęcie  protokołu XXXI sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XXXI sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 29 czerwca 2021r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół 

poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 11 głosów „za”  -  protokół został przyjęty. 

Przyjęcie  protokołu XXXII sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XXXII sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 9 sierpnia 2021r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół 

poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 11 głosów „za”  -  protokół został przyjęty. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XXXIII sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 23 sierpnia 2021r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół 

poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 11 głosów „za”  -  protokół został przyjęty. 

Do punktu 4 

Informacja  z realizacji uchwał  z  XXXI , XXXIII sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza Gminy Włoszczowa o przedstawienie informacji 

z realizacji uchwał. 

Burmistrz-  poinformował, iż na XXXI sesji podjęto 7  uchwał, które zostały udostępnione w 

Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Włoszczowa z których przekazano: 

29 czerwca 2021r - 6 uchwał do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Świętokrzyskiego 

30 czerwca 2021r - 5 uchwał Wojewodzie Świętokrzyskiemu i Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej. 

Na XXXIII sesji podjęto 7 uchwał, które zostały udostępnione w Biuletynie Informacji 

Publicznej Gminy Włoszczowa z których przekazano: 

23 sierpnia 2021r. – 3 uchwały do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Świętokrzyskiego 

24 sierpnia 2021r. – 3 uchwały do Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Burmistrz  - przedstawił informację dotyczącą realizacji uchwał podjętych na XXXI, XXXIII 

sesji . Poinformował również, że w okresie między sesjami wydał 43 zarządzeń dotyczących 

funkcjonowania Urzędu i jednostek organizacyjnych. 

Przewodniczący Rady- poinformował, że przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad. 

Dodał, że projekty uchwał wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w przesłanych materiałach. 

Ponadto projekty uchwał były przedmiotem obrad na posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miejskiej. Uchwały poddawane będą pod głosowanie w kolejności wymienionej w porządku 

obrad. 
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Do punktu 5 

 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Do punktu 5.1  

zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komisji finansowo- budżetowej 

i rozwoju przedsiębiorczości  

Przewodniczący Rady – poinformował, iż uchwała jest konsekwencją ostatnich zmian w 

składzie naszej rady. Zgodnie ze statutem radny powinien uczestniczyć co najmniej w jednej 

komisji. Pani Dorota Hupa-Rudkowska zadeklarowała już wcześniej przynależność do Komisji 

finansowo-budżetowej i rozwoju przedsiębiorczości 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXIV/228 /21 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składu osobowego 

Komisji finansowo-budżetowej i rozwoju przedsiębiorczości.  

Do punktu 5.2 

zmian  w budżecie Gminy Włoszczowa na 2021rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXIV/229 /21 w sprawie zmian w budżecie Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 5.3   

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXIV/230/21 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 5.4  

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXIV/231/21 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 5.5  

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXIV/232/21 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 5.6  

zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – poinformował, z uwagi na obszerny materiał nie będzie odczytana 
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treść uchwały przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXIV/233/21 w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Włoszczowa. 

 

Do punktu 5.7   

nadania drodze wewnętrznej nazwy ulicy  

Przewodniczący Rady – poinformował, że w wyniku powstającej  w mieście Włoszczowa 

nowej  zabudowy, na działkach przyległych do drogi wewnętrznej składającej się z działek osób 

fizycznych zasadne jest nadanie nazwy ulicy. Wnioskodawcy zasugerowali nazwę Działkowa 

i  Stadionowa. Na posiedzeniu stałych komisji rada miejska zaopiniowała nazwę ulicy 

Działkowa. 

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXIV/234/21 w sprawie nadania drodze wewnętrznej nazwy ulicy. 

Do punktu 6 

przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Włoszczowa za I półrocze 

2021roku 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do Pana Skarbnika, pytań nie wniesiono 

przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 11 głosów „za” (jednogłośnie)  przyjęcie informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Włoszczowa za I półrocze 2021roku została przyjęta. 

Do punktu 7 

przyjęcie protokołu kontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie 

Przewodniczący Rady – poprosił radnego Czesława Młynarczyka Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie o przedstawienie protokołu kontrolnego. 

Radny Czesław Młynarczyk – przedstawił protokół kontroli Komisji Rewizyjnej Gminy 

Włoszczowa sołectwa Gościencin w zakresie gospodarowania środkami finansowymi funduszu 

sołeckiego w roku 2020.Komisja Rewizyjna nie stwierdziła żadnych uchybień w wydawaniu 

środków finansowych z funduszu sołeckiego, przedstawione faktury pokrywały się                          

z przyznanymi kwotami.  

Przewodniczący Rady- poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu kontrolnego.  

Głosowanie: 11 głosów „za” (jednogłośnie) protokół kontrolny został przyjęty. 

Do punktu 8  

           Sprawy różne 

Przewodniczący Rady – odczytał:  

 

        Szanowni Państwo w dniu 9 sierpnia 2021 r. na nadzwyczajnej sesji, Rada Miejska 

we Włoszczowie negatywnie zaopiniowała budowę bloku energetycznego we Włoszczowie, gdyż 

takie sygnały płynęły od naszych mieszkańców a my jako radni powinniśmy się  kierować przede 

wszystkim dobrem wspólnoty samorządowej.  Stanowisko to nadal Rada Miejska podtrzymuje, 

jednak w żaden sposób nie stanowi to podstawy do wydania negatywnej decyzji w tej sprawie. 

Opinia ta nie jest wiążąca dla organu uprawnionego do wydania decyzji administracyjnej, gdyż 

w tym zakresie  ustawodawca określił wymagania i organy właściwe do zaopiniowania 

wniosku. Burmistrz wydając decyzję musi przestrzegać obowiązującego prawa, gdyż w 

przeciwnym razie naraziłby gminę na wypłatę ewentualnych odszkodowań. Dlatego wyjaśniam 

tę kwestię, gdyż jako radni jesteśmy także przedstawicielami władzy lokalnej. Ponadto w dniu 

9 sierpnia przez grupę mieszkańców Gminy Włoszczowa złożone zostało pismo nazwane 

„petycją” w którym wyrażony został sprzeciw w zakresie budowy spalarni śmieci na terenie 

Gminy Włoszczowa. O tym, czy pismo jest petycją, decyduje treść żądania, a nie jego forma 

zewnętrzna. Pismo posiada cechy ,,uwag i wniosków’’ o których mowa w art. 29 ustawy z dnia 
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3 października 2008 r. o udostępnieniu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale 

społeczeństwa w ochronie środowiska oraz ocenach oddziaływania na środowisko. Składane w 

trybie tej ustawy ,,uwagi i wnioski’’ służą wielokierunkowemu rozpatrzeniu sprawy z zakresu 

ochrony środowiska, prowadzonej z udziałem społeczeństwa, oraz mają zagwarantować, że 

żaden aspekt  nie zostanie pominięty, a Organem zobowiązanym do rozpatrzenia zgłoszonych 

uwag i wniosków jest Burmistrz Gminy.  Rada Miejska nie posiada kompetencji w tej sprawie. 

Dlatego też przedmiotowe pismo powinno zostać przekazane do akt prowadzonego 

postępowania administracyjnego. 

       Proszę zatem o głosowanie w sprawie: 

 
Włączenia pisma z dnia 7 sierpnia 2021r. nazwanego „petycją” do akt postępowania 

administracyjnego wszczętego w dniu 29.06.2021r.  na wniosek Inwestora – Gawron   Sp. zo.o., 

ul. Partyzantów 71, 29-100 Włoszczowa, reprezentowanego przez Pełnomocnika Pana 

Grzegorza Bujaka, GTPRO Sp. z o.o., ul. Staszica 6/06, 25-008 Kielce w sprawie wydania 

decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach realizacji przedsięwzięcia pod nazwą: „Budowa 

bloku energetycznego zasilanego biomasą i paliwem alternatywnym o nominalnej wydajności 

ok. 100 000 ton rocznie na działkach nr 4772/3, 4775, 4776, 4777/4, 4850/3 obręb Włoszczowa 

w gminie Włoszczowa, powiat włoszczowski, województwo świętokrzyskie. 

 

Stwierdzam, iż wyniku głosowania Rada Miejska 11 głosami „za” podjęła  decyzję o włączeniu 

pisma do akt postępowania. 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy ktoś z państwa chce zabrać głos w sprawach różnych.  

Radny Roman Sybis  – poprosił, o wykoszenie trawy w pasie między chodnikiem                    

a ogrodzeniem szpitala wzdłuż ulicy Żeromskiego we Włoszczowie.  

Burmistrz -  poinformował, iż pas zieleni nie jest w utrzymaniu gminy teren należy do  

Szpitala Powiatowego.  

Do punktu 9 

       Przewodniczący Rady  - stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął 

       obrady trzydziestej czwartej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie.  

 

 

 

  Protokołowała                                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

/-/  Monika Kozieł                                                                /-/ Grzegorz Dudkiewicz 

 

 


